
 Studierådets möte JF Umeå 
 2024-11-11 måndag 16:00-17:00 

 1.  Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av ordförande Berna Bleta. 

 1.1.  Närvaro 
 Ordförande & 
 Studierådsombud T5 

 Berna Bleta  Närvarande 

 Studierådsombud T5  Michaela Östlund  Närvarande 

 Sekreterare & 
 Studierådsombud T7 

 Sebastian Norlander  Frånvarande 

 Studierådsombud T7 
 (SAMO) 

 Amanda Persson  Frånvarande 

 Studierådsombud T3  Mohammad Mareah  Närvarande 

 Studierådsombud T3  Diana Samiel  Närvarande från 3.2 

 Studierådsombud T1  Hedvig Lind  Närvarande 

 Studierådsombud T1  Gustav Holmer  Närvarande 

 Studierådsombud T1  Lowa Sjöblom  Närvarande 

 Nationellt Utbytesansvarig 
 (JURO) 

 Einar Kling  Närvarande 

 1.2.  Val av justerare 
 Till justerare valdes Hedvig Lind och Gustav Holmer. 

 1.3.  Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 



 1.4.  Godkännande av föregående protokoll 
 Protokoll från 2024-09-25 godkändes ej pga namnfel. 

 2.  Informationspunkter 

 2.1.  Ordförande informerar om Utbildningsutskottet 
 Nästa möte med utbildningsutskottet äger rum 2024-13-11. De två studentrepresentanter som är 
 utsedda är Michaela Östlund samt Diana Samiel. 

 2.2.  Ordförande informerar om sammanträde med studierektor samt 
 programledare 

 Ordförande informerar om att ett möte med studierektor samt programledare kommer äga rum 
 2024-15-11. 

 3.  Rapporter 

 3.1.  Termin 1 
 Ombuden lyfte att det var väldigt lite tid till att förbereda sig inför essä-tentamen på T1:1. Sista 
 seminariet var på en fredag, och redan efterföljande onsdag skulle tentamen skrivas. Ombuden 
 upplever vidare att det fanns mer onödiga seminarier, exempelvis “Juristens roll”, som hade kunnat 
 bytas ut med det sista seminariet, som var väldigt omfattande samt innehöll relevanta uppgifter för 
 tentan. Alternativt hade en längre period inför tentamen kunnat avsättas som tentaperiod. Den senare 
 terminsstarten har däremot inneburit att sådana förutsättningar inte förelegat, men det föreligger ingen 
 ursäkt till att inte genomföra byte av nämnda seminarium. 

 Vad gäller EU-rätten på T1:2 har  terminen börjat bra och ombuden upplever kursen som väldigt 
 intressant. Frivilligheten med seminariet medför en trygghet exempelvis vid sjukdom, samtidigt som 
 studenterna upplever att många ändå är positiva till att vilja gå på seminariet. 

 3.2.  Termin 3 
 Ombuden har inget att tillägga utöver det som nämndes på det tidigare kursrådet. Vissa föreläsningar 
 publiceras fortfarande för sent. Uppsatsskrivandet flyter på och ombuden tycker att det momentet var 
 pedagogiskt introducerat. Seminariestiderna blir densamma för en grupp, så det blir kortare tid att 
 förbereda sig. 

 3.3.  Termin 5 
 Ombuden på termin 5 upplever att seminarierna har väldigt dålig flexibilitet för respektive 
 seminariegrupp. Samma studenter får konstant kortast tid till att förbereda sig inför seminarium, 
 samtidigt som vissa konsekvent får längst förberedelsetid. Det har bland annat uppstått en situation 
 där vissa seminariegrupper haft föreläsning på förmiddagen till ett nytt ämnesområde, och på 
 eftermiddagen haft seminariet till den aktuella föreläsningen. 



 Många studenter upplever att det var väldigt många delfrågor på tentamen och att tidsbrist uppstod 
 under tentaskrivandet. Dessutom publicerades tentamensresultatet mitt under en föreläsning, vilket 
 definitivt påverkade fokuset under en väldigt viktig föreläsning. 

 3.4.  Termin 7 
 Period två har börjat och det rullar på för samtliga. Det flesta i klassen är ute på utbyte. 

 3.5.  Termin 9 
 T9 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila 
 utbildning@jf-umea.se  med sin ansökan. 

 3.6.  Studerandearbetsmiljöombud (SAMO) 
 Studerandearbetsmiljöombudet (SAMO) informerar om att kåren har bjudit in till en utbildning i 
 december. 

 3.7.  Nationellt Utbytesansvarig (JURO) 
 Nationellt Utbytesansvarig, informerar genom utbildningsansvarig att sammanträde kommer ske med 
 JURO i Göteborg 2024-11-16. 

 Nästa möte därefter sker i Umeå 2024-12-28. 

 4.  Övriga frågor 

 4.1.  Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 

 4.2.  Nästa mötestillfälle 
 Studierådet sammanträder nästa gång efter årsskiftet 

 5.  Mötets avslutande 
 Ordföranden avslutade mötet. 

 Vid protokollet, 

 Berna Bleta, 
 Ordförande Studierådet 

 ___________________________  ___________________________ 
 Justerat  , Hedvig Lind  Justerat,  Gustav Holmer 

mailto:utbildning@jf-umea.se

